

April 7, 2020

As the implications of COVID-19 continue to evolve, we want to assure you that the health and safety of our employees and customers continues to be our number one priority. Like many other companies in Canada, we continue to monitor and adapt to the ongoing situation.

Each Taiga Building Products location has felt the impact of COVID-19 at a different level, therefore we must react to these circumstances. Temporarily, we must align our staffing levels appropriately, to address market conditions in Ontario and Quebec.

During this time, across Canada, Taiga Building Products will do **Whatever It Takes** to provide uninterrupted service to your business. Please bear with us as we continue to navigate these uncertain times.

If you have any concerns, please contact your local Taiga management team for further discussion.

Stay safe, be kind.

Alors que les effets de la COVID-19 continuent d'évoluer, nous voulons vous assurer que la santé et la sécurité de nos employés et clients continuent d'être notre priorité numéro un. Comme de nombreuses autres entreprises au Canada, nous continuons de surveiller et de nous adapter à la situation actuelle.

Chaque succursale de Taiga a ressenti l'impact du COVID-19 à différent niveau, nous devons donc réagir à cette situation hors de l'ordinaire. Nous devons ajuster temporairement le nombre d'employés de manière appropriée pour répondre aux conditions du marché en Ontario et au Québec.

Pendant ce temps, à travers le Canada, Taiga fera **Tout ce qu'il faut** pour fournir un service ininterrompu à votre entreprise. Nous comptons sur votre collaboration afin de continuer à naviguer dans ces temps incertains.

Si vous avez des questions n'hésitez pas à contacter votre équipe locale, nous sommes en poste pour répondre à toutes vos préoccupations.

Restez en sécurité et agissez de façon responsable.